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Garwolin przebuduje boisko

Autor: fot. arch. UMWM

Dzięki 1,5 mln zł wsparcia samorządu Mazowsza przed sportowcami z Garwolina i okolic otwierają się nowe

możliwości treningowe. Będą mogli korzystać z nowoczesnego boiska.

Przebudowa boiska rekreacyjnego na obiektach sportowych ma być zakończona do jesieni tego roku. Zyskają przede wszystkim

sportowcy, którzy będą mogli korzystać z obiektu bez względu na pogodę. Obecnie boisko ma naturalną nawierzchnię trawiastą. W

ramach modernizacji zostanie ono zastąpione syntetyczną – sztuczną trawą.

Boisko dla klubu GKS Wilga Garwolin

Burmistrz Marzena Świeczak podziękowała za wkład i zaangażowanie, które pozwoliły na realizację marzenia klubu GKS Wilga

Garwolin o nowoczesnym boisku piłkarskim. Wspomniała o wsparciu ze strony samorządu Mazowsza, trudach urzędników,

ogromnym zaangażowaniu prezesa i zarządu GKS Wilga Garwolin oraz dyrektora Centrum Sportu i Kultury (CSiK) wraz z

pracownikami. Wspólnie udało się zgromadzić odpowiednie fundusze. W kontekście dużej akademii piłkarskiej liczącej 300 młodych

zawodników, obecne boisko nie spełniało wymagań, by dzieci mogły bezpiecznie trenować i grać. Waldemar Mrugała, prezes GKS

Wilga Garwolin, podkreślił, że dzięki budowie sztucznego boiska klub będzie mógł realizować cele upowszechniania sportu przez cały

rok.

Wspierając lokalne ośrodki sportowe

Jarosław Kargol, dyrektor Centrum Sportu i Kultury, podkreślił znaczenie tej inwestycji dla CSiK jako administratora obiektu.

Utrzymanie trawiastych boisk przy dużej liczbie użytkowników jest bardzo trudne. Nowe boisko zapewni możliwość treningów dla

wszystkich grup w warunkach zgodnych z wymogami XXI wieku.

Sukces w pozyskiwaniu funduszy

Członek zarządu województwa mazowieckiego, Janina Ewa Orzełowska, zaznaczyła, że inwestycja wymagała również wkładu



finansowego miasta. Wyraziła podziw dla aktywności i skuteczności burmistrz Marzeny Świeczak oraz jej zespołu w składaniu

wniosków o dofinansowanie. Podkreśliła, że burmistrz potrafi znaleźć źródła finansowania nawet tam, gdzie wydawałoby się to

niemożliwe.

Uroczyste podpisanie umowy

Podczas uroczystości burmistrz Marzena Świeczak, przy kontrasygnacie skarbnika Katarzyny Nozdryn-Płotnickiej, podpisała umowę z

wykonawcą, firmą Panorama Obiekty Sportowe, reprezentowaną przez Katarzynę Dąbrowską. Członek zarządu Janina Ewa Orzełowska

została uhonorowana kwiatami i piłką podpisaną przez zawodników pierwszej drużyny Wilgi. Wartość inwestycji wynosi prawie 3,4

miliona złotych, z czego blisko 1,5 mln zł pochodzi z budżetu województwa. Przebudowa ma zostać zakończona przed rozpoczęciem

sezonu jesiennego.
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drużyny Wilgi
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Członek zarządu Janina Ewa Orzełowska uczestniczyła w podpisaniu umowy pomiędzy Miastem Garwolin a firmą Panorama Obiekty

Sportowe na budowę sztucznego boiska, z którego będą korzystali zawodnicy klubu GKS Wilga Garwolin
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